

သက်တမ်းကုန်သော COVID-19 စစ်ဆေးမှု မေးလေ့ရှိသောမေးခွန်း

သင်၏ သက်တမ်းကုန်သော COVID-19 စစ်ဆေးမှုများကို အခု မလွင့်ပစ်ပါနှင့်။ သင်၏ COVID-19 စစ်ဆေးမှုသည် ဘူးပေါ်တွင် ဖော်ပြထားသော သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည့်ရက်ကို ကျော်လွန်ပြီးနောက်တွင် အသုံးပြုရန် ကောင်းမွန်နေဆဲဖြစ်ပါက ဤသည်တို့မှာ သိထားရမည့် နည်းလမ်းအချို့ဖြစ်ပါသည်။

သက်တမ်းကုန်သွားသော COVID-19 စစ်ဆေးမှုကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။

အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ အောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ရှင်းပြသည့် စစ်ဆေးမှုက အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှုကို အောင်မြင်သရွေ့ Washington State Department of Health (DOH) ဝါရှင်တန်ပြည်နယ် ကျန်းမာရေးဌာန) သည် [သက်တမ်းကုန်သွားသော စစ်ဆေးမှုများ အသုံးပြုမှုအတွက် တရားဝင် အတည်ပြုချက်](#) (အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်) ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် COVID-19 စစ်ဆေးမှုအချို့သည် ဘူးပေါ်တွင် သင်မြင်တွေ့နိုင်သည့် ရက်စွဲနှင့်မတူသည့် စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်သည့် U.S. Food and Drug Administration (FDA အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေး) ထံမှ ထားသိရှိနိုင်သည့် သက်တမ်း တိုးချဲ့မှုများကို လက်ခံရရှိပါသည်။ စစ်ဆေးမှုတွင် ပြင်ဆင်ထားသော သက်တမ်းကုန်ဆုံးရက်ရှိသည်ကို သိမြင်နိုင်ရန် [ထပ်တိုး ထားသိရှိနိုင်သော ကာလများရှိသည့် FDA စစ်ဆေးချက်စာရင်း](#) (အင်္ဂလိပ်နှင့် စပိန်ဘာသာဖြင့်) ကို ကြည့်နိုင်ပါသည်။ စစ်ဆေးမှု တစ်ခုတွင် ယခင်က ဖြစ်ခဲ့သော သက်တမ်းကုန်ဆုံးရက်ကို ယခုမွမ်းမံထားသည့်တိုင်၊ DOH အရ၊ ၎င်းသည် အရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှုအောင်မြင်ပါက စမ်းသပ်မှုကို သင်အသုံးပြုနိုင်သေးသည်။

အဓိကအချက်- သက်တမ်းကုန်သွားသော စစ်ဆေးမှုက အသင့်ပါ အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှု စစ်ဆေးချက်ကို အောင်မြင်သရွေ့ သင်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

သက်တမ်းကုန်သွားသော COVID-19 စစ်ဆေးမှုက ကျွန်ုပ်အား မှန်ကန်သော ရလဒ်များပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းကို မည်ကဲ့သို့ သိရှိမလဲ။

“အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှု” ဟုလည်း ခေါ်သည့် သင်၏ COVID-19 စစ်ဆေးချက်သည် ယုံကြည်စိတ်ချရစွာ အလုပ်လုပ်ကြောင်း သေချာစေရန် ပြုလုပ်ရမည့် အဆင့်များနှင့်အတူ ညွှန်ကြားချက်များ ပါဝင်လာပါမည်။ စစ်ဆေးမှုလမ်းညွှန်ချက်များ စာရွက်ရှိ စစ်ဆေးမှုရလဒ်အပိုင်းတွင် အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်ကို သင်ရှာတွေ့နိုင်ပါသည်။ အိမ်တွင်းစစ်ဆေးမှုများအတွက် အရည်အသွေးထိန်းချုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်သည် စစ်ဆေးမှု ဘူးပေါ်တွင် နမူနာကို အစက်ချလိုက်သည့်အခါ ပုံနှိပ်ထားသည့် “C” ဘေးတွင် မျဉ်း ပေါ်လာကြောင်း သေချာဆောင်ရွက်ခြင်းသာ ဖြစ်သည်။ အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ် မအောင်မြင်ပါက စစ်ဆေးမှုကို သင်လွှင့်ပစ်သင့်ပါသည်။

စစ်ဆေးမှုက ထပ်တိုး ထားသိရှိနိုင်သည့် သက်တမ်းကို မည်ကဲ့သို့ လက်ခံရရှိမလဲ။

COVID-19 စစ်ဆေးမှုများ၏ ထုတ်လုပ်သူများသည် စစ်ဆေးချက်ကို မည်မျှကြာ အသုံးပြုနိုင်ပုံကို ကြည့်ရှုသည့် လေ့လာချက်များ ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။ FDA သည် ထပ်တိုးထားသော သက်တမ်းကုန်ဆုံးရက်များကို အတည်ပြုရန် ဤဒေတာကို ခြေရာခံပါသည်။ COVID-19 စစ်ဆေးမှုများအတွက် ထားသိရှိနိုင်သည့် ကာလ တိုးချဲ့မှုများသည် ဤစစ်ဆေးမှုများ မည်မျှတာရှည်ခံသည်နှင့် ပတ်သက်ပြီး နောက်ထပ် ဒေတာများ ရလာသည်နှင့်မျှ ပုံမှန် ဖြစ်လာပါသည်။

ဘူးပေါ်ရှိ သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည့်ရက်ပေါ် အခြေခံ၍ သက်တမ်းကုန်သည်ဟု ယူဆရသည့် စစ်ဆေးချက်များကို အသုံးပြုသည့်အခါ ဤသတင်းအချက်အလက်က သင့်ကို စိတ်ချလက်ချဖြစ်စေမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ သင်၏ COVID-19 စစ်ဆေးချက်က အသုံးပြုရန် အဆင်ပြေ မပြေကို သိမြင်လိုပါက လုပ်ရမည့်အရာကို သင်သိရှိပါပြီ- အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှုအတွက် စစ်ဆေးမှုလမ်းညွှန်ချက်များကိုသာ လိုက်နာပေးပါ။ စစ်ဆေးမှုက အရည်အသွေး ထိန်းချုပ်မှု အောင်မြင်ပါက ဘေးကင်းပြီး အသုံးပြုရန် စိတ်ချရပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုက်အဝန်းများကို ဘေးကင်းပြီး ကျန်းမာစေရန် သင်ပြုလုပ်သည့် အရာအားလုံးအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ဤစာရွက်စာတမ်းကို အခြားဖောမက်တစ်ခုဖြင့် ရယူလိုပါက 1-800-525-0127 ကို ဖုန်းခေါ်ပါ။ နားမကြားသူများနှင့် အကြားအာရုံ ချို့ယွင်းနေသည့် ဖောက်သည်များအတွက် 711 (Washington Relay) သို့ ဖုန်းခေါ်ပေးပါ သို့မဟုတ် civil.rights@doh.wa.gov သို့ အီးမေးလ်ပို့ပေးပါ။